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O B E C   B O R O V N I Č K A 
Obecní úřad, Borovnička 93, 544 75 Mostek 

zastupitelstvo obce 
___________________________________________________________________________ 

Z Á P I S 
o průběhu veřejného zasedání zastupitelstva 

obce (dále také „ZO“) konaného dne 16.8.2024 od 18:00 hod. v Krakonošově hospůdce, 
KD, čp 29 

 
Úvod 
     Starostka zahájila čtvrté veřejné zasedání zastupitelstva obce v roce 2024 a přivítala přítomné zastupitelky, 
zastupitele a přítomné spoluobčany. Konstatovala, že zastupitelstvo obce je v  počtu sedmi (6) členů, předem se 
omluvila paní Danielová.   
Svolání zasedání bylo zveřejněno na úřední desce včetně elektronické (www.borovnicka.eu)  od 6.8.2024. 
 
   Přítomni      Krátká Kateřina,  

Ing. Macáková Petra,  
Kadečka Jan,  
Mgr. Vynikal Lukáš,  
Ing. Radomír Hendrych 
Pavel Písek 

                                                     
                                                          zastupitelstvo obce v počtu 6 členů                                                         
                                                           
     - občané a hosté : dle listiny přítomných ( 7 ) 
 
Ověřovateli zápisu byli určeni pan Vynikal a pan Kadečka. Zapisovatelkou paní Krátká.  

Hlavní body pořadu jednání : 

 
1. Finance obce a rozpočtová opatření 
2. Informace o místním obchodu 
3. Informace o vodohospodářské studii 
4. Rámcová smlouva o těžbě v obecních lesích 
5. Obecní cesty a jejich opravy 
6. Kulturní dům – diskuze o jeho dalším využití 
7. Veřejná vyhláška o údržbě zeleně 
8. Info, diskuze 

 
 
 
Přítomní zastupitelé souhlasí s navrhovanými body 
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1. Finance obce 
 
stav hotovosti v pokladně obce ke dni  12.785  Kč 
stav prostředků na běžném účtu ČS a.s.  ke dni 195.481,61  Kč 
stav prostředků na vkladovém účtu ČS  8.018.986,25  Kč (prasátko   518.986,25) 
 ČNB ke dni      153.782,57  Kč 
Fio Veřejná sbírka     158.041,60  Kč 
souhrn všech finančních prostředků                     8.539.077,03  Kč 
 
 
Pro tentokrát nemáme žádné RO ani k předložení, ani ke schvalování 
 
 
 
 

2. Info k místnímu obchodu 
 
Jak víte, zastupitelstvo se snaží zlepšit kvalitu místních poskytovaných služeb, diskuzi vedeme už od 
únorového zasedání a postupně se dospělo k rozhodnutí rekonstruovat místní prodejnu, podepsali jsme 
s panem Janusem smlouvu, která upravila umožnění rekonstrukce. Jako prvním milníkem bylo vyklizení 
bufetu a prostranství před bufetem, aby se oba prostory mohly zrekonstruovat a do bufetu se pak provizorně 
přestěhoval obchod po dobu rekonstrukce hlavních prostor. Vyklizení mělo proběhnout do 31.7., 1.8. 
prostor nebyl vyklizen, nicméně pan Janus sliboval nápravu během následujícího víkendu, což jsme mu 
umožnili. Bohužel i po víkendu zůstaly prostory netknuty (jak se můžete přesvědčit na fotografii) a proto 
jsme panu Janusovi oznámili, že dle smlouvy končí jeho působení k 31.12. tohoto roku. Sehnat v dnešní 
době řemeslníky je velmi těžký úkol a pokud se nám to podaří, nemůžeme je zase odříct kvůli tomu, že 
někdo nesplní, k čemu se ve smlouvě zavázal. Moc nás to mrzí, ale rekonstrukce proběhne až v lednu a 
v únoru, po tuto dobu bude muset být obchod uzavřen, ale přemýšlíme, jak lidem zajistit nákupy i v tuto 
dobu. Teď bude prioritou najít nového zájemce o provozování obchodu, pokud by se nepodařilo, bude 
obchod provozovat obec, rozhodně nechceme dopustit, aby v obci obchod zanikl. 
Prostranství však chceme zrekonstruovat i tak, sami ho tedy vyklidíme před započetím prací. Dostali jsme 
tři cenové nabídky na zhotovení zámkové dlažby a pergoly, aby prostor k něčemu vypadal. Jedna byla 
skoro dvojnásobně drahá než zbývající, tu jsme vyřadili hned. Další dvě byly srovnatelné cenou a tak jsme 
vybrali tu podrobněji zpracovanou, kde je počítáno i s odvodněním pod zámkovkou a dalšími detaily, které 
by byly nakonec vícenáklady té třetí. Vybrali jsme tedy nabídku pana Hamana ze Dvora Králové. Cena za 
zámkovou dlažbu a pergolu je 250.000 Kč s DPH. 
 
1/4/2024 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje investici do úpravy prostranství před bufetem, položení zámkové dlažby a 
zhotovení otevřené pergoly dle rozpočtu od pana Hamana ve výši 250.000 Kč. Záměr bude realizován 
v září a říjnu 
 
 
 
PRO   6 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 
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3. Informace o vodohospodářské studii 

 
Minulý týden proběhlo další jednání se zástupcem Krajinohledu, který nám zpracovává Vodohospodářskou 
studii. Proběhlo už první mapování v oblasti, probíhá zkoumání podkladů v archivu ohledně meliorací 
apod. Do konce srpna by měla být hotová passportizace toku a na podzim biologický průzkum. 18.října 
proběhne představení studie všem občanům, již teď jste zváni, můžete tam uplatnit své podněty, návrhy, 
dotazy. Do konce listopadu budou ještě relevantní návrhy zapracovány do studie a studie bude podána pro 
splnění dotačních podmínek. Do konce června příštího roku by pak měla být zrealizována alespoň některá 
navržená opatření. Tato pak budou proplacena z dalšího dotačního titulu, jen je nutno je předfinancovat 
z vlastního rozpočtu, takže na ně budeme v rozpočtu na příští rok pamatovat. 
 
 
 

 
4. Rámcová smlouva o těžbě v obecních lesích 

 
 
 Jak asi víte, pan Vondrouš, který pravidelně zajišťoval těžbu i v našich obecních lesích, své podnikání 
ukončil a prodal firmě Greenboss. Ta pro nás zajišťuje péči o lesní porosty. Rámcová smlouva o těžbě teď definuje 
podmínky případné spolupráce. Zastupitelstvo si smlouvu pročetlo a proto rovnou navrhuji usnesení: 
 
Usnesení 2/4/2024 
 Zastupitelstvo schvaluje podpis rámcové smlouvy s firmou Greenboss o těžbě a prodeji dřevní hmoty a 
pověřuje starostku podpisem této smlouvy 
 

PRO    6 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

 
 

5. Obecní cesty a jejich opravy 
 
Na tento rok byly naplánovány opravy tří úseků, první úsek k hřišti už je hotov a zaplacen, cena se 
z předpokládaných 335 700 Kč navýšila o přidání svodnic a konečná investice byla tedy 355 052,60 Kč. Teď 
probíhají opravy na cestě k nádraží, tam dojde taky v navýšení, protože je potřeba přidat svodnice a zatrubnění 
odvodňovacího příkopu pod zatáčkou od nádraží. V úterý by měly proběhnout asfaltové nástřiky a pak se firma 
přesune na opravu sjezdu u mlýna. Nakonec proinvestujeme v tomto roce věší částku než stanovených 1.200.000, 
ale naštěstí i příjmy obce se oproti rozpočtu zvyšují. 
 
Teď aktuálně necháváme nacenit jednotlivé opravy cest, které jste nám dali jako podněty, před sestavováním 
rozpočtu už budeme mít jasnější představu, které úseky budou opraveny v příštím roce. 
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6. Kulturní dům – diskuze o jeho dalším využití 

 
 

Jak využít kulturní dům? Jelikož by si tato budova zasloužila opravu, je potřeba vymyslet, jak ji využít…je 
spoustu možností, bydlení, přesun OÚ, komunitní cestrum, ordinace, ….ucelenou myšlenku by nám mohla 
dát architektonická soutěž, postupně se seznamujeme se vším, co k takové architektonické soutěži (v 
prvním kole ideové) patří, jaké jsou náklady, organizační požadavky, lhůty….kdyby někdo měl nějakou 
myšlenku, co s kulturním domem, jsme otevřeni nápadům a myšlenkám…. 

 
 
 
 
 

7. Veřejná vyhláška o údržbě zeleně 
 
 

Na základě několika podnětů od občanů, kteří jsou naštvaní, že sousední pozemky nejsou posekány a 
zaplevelují zahrádky, jsme začali zkoumat možnosti místní vyhlášky o údržbě zeleně v intravilánu 
obce….co si o tom myslíte? 
Občané souhlasili, že by vyhláška mohla přispět k donucení některých majitelů, kteří se o pozemky 
v intravilánu nestarají….do příště připravíme její znění… 

 
 
 

8. Info, diskuze 
 
 
 
 Holec  - moc děkujeme panu Holcovi,łterý ve svém volném čase opravuje výdřevu na věži kostela 
 Hřiště – byly instalovány dva nové certifikované prvky, následovat bude ještě dřevěné pexeso 
 Bouračka 203 – profesionální odhad prodejní ceny je cca 600 tisíc Kč, je zde několik problémů jako přístup 

k nemovitosti, velká vzdálenost pro připojení elektriky….uvidíme, co se s tím dá dělat a jak moc by to 
zvýšilo prodejní cenu – nikdo nepodal žádný námět, co by se z ruiny dalo vybudovat, většina občanů je pro 
prodej této nemovitosti, jelikož v obci je málo volných stavebních pozemků…. 

 
 
 
Diskuze, podněty 
 
 
Další náměty do diskuze již nebyly, a proto děkuji všem přítomným a ukončuji zasedání v čase 18:31 
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Přehled usnesení z veřejného ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Borovnička konaného 
16.8.2024 
 
 

Usnesení 1/4/2024 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje investici do úpravy prostranství před bufetem, položení zámkové dlažby a 
zhotovení otevřené pergoly dle rozpočtu od pana Hamana ve výši 250.000 Kč. Záměr bude realizován 
v září a říjnu 
PRO   6 
PROTI   0 
ZDRŽEL SE   0 
SCHVÁLENO 
 
 
 
Usnesení 2/4/2024 
 
Zastupitelstvo schvaluje podpis rámcové smlouvy s firmou Greenboss o těžbě a prodeji dřevní hmoty a  
pověřuje starostku podpisem této smlouvy 
PRO    6 
PROTI   0 
ZDRŽEL SE   0 
SCHVÁLENO 

 
 
 
 
 
 
 
V Borovničce 22.8.2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………………    ……………………………………………….   ………………………………….. 
          Ing. Petra Macáková                  Jan Kadečka                           Mgr. Lukáš Vynikal 
            (starostka obce)             (ověřovatel zápisu)                         (ověřovatelka zápisu) 
 


